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Protokół Nr 7/0012.2/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Rady Gminy Boronów 

z dnia 10 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie. 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy 

Rady Gminy Boronów:  

 

1. Łukasz Pietruszka – przewodniczący komisji 

2. Serafin Mzyk – zastępca przewodniczącego komisji 

3. Robert Kucharczyk - członek komisji 

4. Marek Mzyk – członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Krzysztof Bełkot - Wójt Gminy Boronów  

2. Elżbieta Duda – Skarbnik Gminy Boronów 

3. Ilona Robok – Przewodnicząca Rady Gminy  

4. Barbara Kożuch - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Omówienie zmian w budżecie na 2025 r. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia 

Ad.1  

Przewodniczący komisji Łukasz Pietruszka przywitał uczestników posiedzenia 

i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.   

Ad. 2  

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie i bez uwag.  

Ad.3 

Przewodniczący komisji Łukasz Pietruszka poprosił Wójta Krzysztofa Bełkota 

o przedstawienie proponowanych zmian do budżetu. 

Wójt przedstawił proponowane zmiany i wyjaśnił z czego wynika konieczność przeniesienia 

środków na konkretne zadania.  

Zaistniała możliwość pozyskania środków z KPO na gospodarkę wodno-ściekową, z tego 

względu należy przenieść konkretne kwoty na wykonanie PFU. Pracownicy Gminy wraz 

z Wójtem przeanalizowali możliwości i wyłonili w Gminie ulice które spełniają wymagania 
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formalne i mają szansę na uzyskanie największej liczby punktów w konkursie. Wyłoniono 

4 zadania.  

Wiceprzewodnicząca Barbara Kożuch zapytała o podział finansowania zadania. 

 Wójt odpowiedział, że program jest opłacany w 100% z KPO.  

Kolejne przeniesienie funduszy dotyczy zabezpieczenia środków na doposażenie placu zabaw 

w miejscowości Grojec, w celu zabezpieczenia funduszy na udział w konkursie 

Marszałkowskim „Inicjatywa sołecka”. Dofinansowanie zostanie rozliczone po wykonaniu 

zadania. 

Następnym punktem dyskusji była informacja na temat przygotowania wniosku w ramach 

działania 10.6 – odnawialne źródła energii, gdzie Gmina zabezpiecza środki 

na przygotowanie przez firmę zewnętrzną planu funkcjonalno-użytkowego oraz wniosku 

na dofinansowanie rozbudowy instalacji fotowoltaicznej wraz z magazynami energii 

na oczyszczalni ścieków w Boronowie. 

Wójt w kolejnym punkcie przedstawił informację na temat przeniesienia środków na potrzeby 

wyposażenia zaplecza gastronomicznego budynku przy ul. Koszęcińskiej 12. 

Przewodnicząca Ilona Robok zapytała o pkt. 13 zapytania na wyposażenie, czy konieczne jest 

wyposażanie tego miejsca w nalewak do piwa, skoro można by te środki przeznaczyć na inne 

inwestycje. Wywiązała się dyskusja pomiędzy obecnymi na komisji, każdy przedstawił swoje 

stanowisko w tej sprawie. Wójt uzasadnił, że na zaplecze gastronomiczne jest wykonany 

projekt, który  uzgodniony jest z sanepidem i powinien zostać zrealizowany kompleksowo, 

a sam nalewak to koszt ok. 7 tyś. Padły również argumenty, że łatwiej będzie wynająć w pełni 

wyposażony obiekt potencjalnemu najemcy. 

Pani skarbnik Elżbieta Duda wyjaśniła szczegóły dotyczące przeniesienia finansowania. 

Komisja zagłosowała w sprawie przesunięć budżetowych, 3 głosy były „za” i 1 głos 

„wstrzymujący się”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione zmiany.    

Ad.4 

Wójt Omówił zmiany w ulgach podatkowych. 

Ad.5  

Przewodniczący Komisji Łukasz Pietruszka podziękował za udział w pracach Komisji  

i zamknięto posiedzenie.   

Przewodniczący Komisji 

                        

                                                                                                              Łukasz Pietruszka 


